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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lena Hallengren (S)

2017/18:996 Behov av fler ledarhundar

I dagens läge finns det inte tillräckligt med ledarhundar för att tillgodose 
behovet av ledarhundar. Att en person i behov av ledarhund inte har möjlighet 
att få sitt behov tillgodosett har stor inverkan för den enskildes möjlighet att 
leva ett självständigt liv. 

Alla som är i behov av en ledarhund för att klara sin vardag bör snarast möjligt 
få tillgång till en ledarhund. Men när det, som i dagens läge, råder brist på 
ledarhundar får det en stor negativ inverkan för den enskilde. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Lena Hallengren:

 

Vad avser statsrådet att vidta för åtgärder för att säkerställa att behovet av 
ledarhundar tillfredsställs?

………………………………………

Ann-Britt Åsebol (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2018-03-09
Besvaras senast
2018-03-21 kl. 12.00


